
این  برنامه »بگوبخند« مقایسه  مجری 
برنامه با »خندوانه« را افتخاری برای تیم 
خود دانست و به تلاش برای فراهم کردن 
بستری برای حضور استعدادهای ناشناخته 
از سراسر ایران اشاره کرد. عبدا.... روا، مجری 
که 3 شب پایانی هفته  برنامه »بگوبخند« 
در  دارد،  اختیار  در  را  نسیم  شبکه  آنتن 
گفت وگو با ایرنا گفت: تمرکز این برنامه روی 
کردن استعدادهای  کمدی و پیدا مبحث 
که من خودم نیز تجربیاتی  کمدی بود، چرا
در این زمینه داشته ام و به هرحال برای 
من فضای جذابی است. در کنار آن حضور 
مردم در استودیو بود که برای من به عنوان 
یک مجری انگیزه ایجاد می کند. همچنین 
حضور هنرمندان به عنوان داور با هم برای 
من جذاب و به روحیات و علایقم نزدیک بود. 
این مجری در پاسخ به اینکه چه تفاوت هایی 
او در »بگو بخند«  میان چهره تلویزیونی 
و رفتارهای روزمره اش وجود دارد، بیان 
داشت: برخلاف آنچه بینندگان تلویزیون 
ممکن است از من در ذهن داشته باشند، 
در زندگی شخصی آرام تر و منزوی تر هستم. 
البته که نمی توانم بگویم کاملا متفاوت با آن 
چیزی که در تلویزیون می بینید، هستم اما 
به هر صورت فرد آرام تری در زندگی شخصی 
ج از فضای کار هستم. او در رابطه با  و خار
کرد: این  چالش های »بگو بخند« عنوان 
برنامه چه از نظر شرایط ضبط، چه از نظر 
اتفاقاتی که برای شرکت کننده ها می افتاد، 
روزهای سختی داشته است. همچنین در 
بحث های داوری نیز گاهی اوقات حتی کار 

به اختلاف نظر نیز می کشید به ویژه در فصل 
که ابتدای مسیر برنامه بود و باید  اول چرا
همه به هم کمک می کردیم تا کار پیش رود. 
ولی کم کم این مسائل رفع شد و الان وضعیت 
خوبی داریم. سکون و قرار و حداقل هایی که 
باید رعایت بشود وجود دارد و خدا را شکر 
خوب پیش می رویم. او افزود: دغدغه برای 
ما همیشه این بوده است که سعی کردیم 
دنبال آدم هایی که بسیار با استعداد و در 
عرصه کمدی نوظهور هستند، برویم تا ما در 
این برنامه بتوانیم آن ها را معرفی کنیم؛ کاری 
خ داده  که در فصول گذشته »بگوبخند« ر
است و الان شاهد هستیم که شرکت کنندگان 
گذشته نه تنها به عنوان منتور  فصل های 
»بگو  سوم  فصل  شرکت کنندگان  کنار  در 

دیگر  برنامه های  در  بلکه  هستند  بخند« 
نیز حضور دارند. نکته مهم این برنامه این 
آن شرکت کننده ها  اتمام  از  که پس  است 
فراموش نمی شوند و دوباره در کنار عوامل 

قرار می گیرند.
   ایده ما مشخص است

مجری »بگو بخند« درباره مقایسه هایی 
که منتقدان بین »بگو بخند« و »خندوانه« 
مطرح کرده اند، گفت: مقایسه با »خندوانه« 
که یکی از برجسته ترین و جریان سازترین 
برنامه های تاریخ تلویزیون ایران به شمار 
می آید، برای ما افتخار است. ما باید خودمان 
را به سطح دوران اوج »خندوانه« نزدیک 
کنیم. او افزود: از نظر شباهت باید بگویم که 
»خندوانه« برنامه ای جامع الشرایط بود، 

مسابقه و تلنت برگزار می کرد و همچنین 
نمایش نیز داشت، به همین دلیل ممکن 
ح  است شباهت هایی باشد، اما از نظر طر
کلی فکر می کنم برنامه »بگو بخند« برنامه در 
که این برنامه فرصت  برگیرنده تری است چرا
بزرگی را در اختیار همه مردم گذاشته است؛ 
به عنوان مثال برای فصل سه نزدیک به ۱۱ 
هزار فیلم برای ما ارسال شد که با توجه به 
ارقامی که تا پیش از این بوده است، می توان 
امتیاز مثبتی به برنامه داد. روا در ادامه 
بیان کرد: این امکان حضور تمام مردم از 
تمام ایران، امکانی است که به بهترین وجه 
در برنامه »بگو بخند« اتفاق افتاده است. 
 ، امیدوارم روزی بتوانیم خاطراتی عمیق تر
از جنس خاطرات عمیقی که در »خندوانه« 
بیشتر اتفاق افتاده درست کنیم. وی درباره 
اتاق فکر »بگو بخند« و رسیدن این برنامه 
کرد:  به هدف اولیه این اتاق فکر تصریح 
حداقل کار ما این است که از این شاخه به 
آن شاخه نپریدیم و ایده ما، ایده مشخصی 
نویی هم نیست  ایده خیلی  البته  است. 
که چهارچوب برنامه های تلنت در دنیا  چرا
همین شکلی است؛ به صورتی که ما چهار 
داور داریم و حتی گاهی اوقات مجری هم 
نداریم. حالا در طراحی ما مجری حضور دارد 
و شرکت کننده ها سنجیده می شوند. فکر 
می کنم این چهارچوب کاملا رعایت شده و ما 
مشکلی از این منظر که بخواهیم تغییر کلی 
بدهیم نداشتیم. پس روی خط خودمان 
پیش رفتیم و برنامه در مسیر هدفش پیش 

می رود.

خبـــــــر
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رادیو صبا در برنامه »بسته پیشنهادی« با میزبانی از الهه رضایی 
مجری قدیمی برنامه کودک پیشنهاد ویژه ای برای پایان هفته به 
مخاطبان ارائه می کند.  »بسته پیشنهادی« از برنامه های آخر هفته 
این شبکه رادیویی است که در قالب یک مجله رادیویی برای پایان 
هفته بهتر همراه مخاطبان می شود. رضا عزتی، تهیه کننده برنامه 
»بسته پیشنهادی« بیان کرد: همان طور که از اسم این برنامه مشخص 
هست »بسته پیشنهادی« یک بسته شنیداری برای روزهای آخر هفته 
مخاطبان است که به دنبال این هستند که پایان هفته بهتری را در کنار 
خانواده داشته باشند. در این برنامه تلاش می کنیم در بخش های 
مختلف پیشنهادهای ویژه ای برای مخاطبان داشته باشیم که در 

پایان هفته کجا بروند! چی بپزند؟ چی ببینند؟ و چی بشنوند.« او 
افزود: در بخش اخبار فرهنگی و هنری مروری بر خبرهای فرهنگی و 
هنری هفته داریم تا شنوندگان با اطلاع از این اخبار تصمیم بهتری 
برای پایان هفته داشته باشند و در بخش »چی ببینم؟« اطلاعاتی 
درباره فیلم های روی پرده سینما به مخاطبان ارائه می شود و بهترین 
فیلم های تلویزیون را در روزهای آخر هفته به مخاطبان معرفی 
می کنیم. همچنین سرآشپز شهرام شجاعی در بخش »چی بپزم؟« 
غذاهای سنتی و جدید را به مخاطبان پیشنهاد می کند. تهیه کننده 
»بسته پیشنهادی« یادآور شد: این برنامه از ۱0 آبان روزهای پنجشنبه 

و جمعه ساعت ۱0 صبح پخش می شود.

»بسته 
پیشنهادی« 
مجری قدیمی 

شروع یک میلیاردی فیلم 
سروش صحت 

جدیدترین فیلم سروش صحت نخستین 
کران خود را با پیش فروش بیش از یک  روز ا
گزارش  کرد. به  میلیارد تومان بلیت آغاز 
ایسنا، »صبحانه با زرافه ها« که سال گذشته 
در جشنواره فیلم فجر رونمایی شده بود، 
، ۹ آبان ماه  کران رسید و از امروز سرانجام به ا
میزبان مخاطبان خود خواهد بود. این 
فیلم که پس از »جهان با من برقص« دومین 
فیلم سروش صحت است با یک ترکیب 
بازیگری متفاوت از بهرام رادان، هادی 
، هوتن شکیبا، بیژن بنفشه خواه  حجازی فر
کران شده است.  و پژمان جمشیدی روانه ا
کران عمومی و تا پیش از ظهر  در روز اول ا
نهم آبان، حدود یک میلیارد و 300 میلیون 
تومان بلیت برای این فیلم فروخته شده 
و به نظر می رسد رقابت جدی این فیلم 
هفته های  در  جوان  رامبد   » »زودپز با 
جوان  رامبد  فیلم  شود.  جدی  پیش رو 
که پس از »تگزاس 3«، »تمساح خونی« و 
»مست عشق« در رده چهارم جدول فروش 
سینماها قرار دارد، از ۱۷ مهرماه تا کنون 
بیش از ۱00 میلیاردتومان بلیت فروخته 
و حدود یک میلیون و ۸00 هزار نفر هم 
گر داشته است. این فیلم به زودی به  تماشا
بیش از دو میلیون نفر مخاطب می رسد و 
آن وقت رقابت جدی گیشه بین »تگزاس« 
چهار میلیونی و کمدی های جدید سینما 
کلی  خواهد بود. در حال حاضر فروش 
سینما هزار و ۱3۶ میلیارد تومان است و 
گر فیلم های  ، تماشا بیش از ۲0 میلیون نفر
کنون  روی پرده سینماها از ابتدای سال تا
بوده اند. گیشه سینمای ایران این روزها 
بیشتر در اختیار فیلم های کمدی است و 
»استاد«، »باغ کیانوش«، »آن ها مرا دوست 
داشتند« و »شبگرد« از معدود فیلم های 
»شبگرد«  هستند.  سینماها  غیرکمدی 
که  سیزدهمین فیلم فرزاد مؤتمن است 
دو سال قبل پروانه نمایش آن صادر شده 
گرامی،  بود و در آن امیر آقایی، روشنک 
احسان امانی، مهشید افشارزاده، بهناز 
پورفلاح، نازنین صلح جو، یاسر جعفری، 
، شیوا کریمی،  حسین امیدی، شبیر پرستار
پیام احمدی نیا و امیرحسین فتحی، بازی 
کرده اند. »باغ کیانوش« هم که سال قبل در 
جشنواره فجر به نمایش درآمد که مهرماه 
کودکان و  امسال در جشنواره فیلم های 
نوجوانان اصفهان نیز به نمایش درآمد و 

جایزه  هم گرفت.

شفاف  موضع  بر  کید  تا ضمن  کرملین  سخنگوی 
اوکراینی  نیروهای  که  کرد  اعلام  صراحتا  روسیه، 
کنند و در عین حال  باید قلمروهای روسیه را ترک 
کره ادعایی میان روسیه  گزارش رسانه ها درباره مذا
پسکوف«  »دیمیتری  خواند.  »جعلی«  را  اوکراین  و 
گر به خاطر  گفت: موضع روسیه بسیار شفاف است و ا
داشته باشید پیش تر هم در تابستان توسط »ولادیمیر 
ح شد. اوکراینی ها  پوتین« رئیس جمهور روسیه مطر
به  اخیرا  آنهایی که  جمله  از  روسیه  قلمروهای  باید 
فدراسیون روسیه ملحق شده اند را ترک کنند. طبق 
کید  گزارش خبرگزاری اسپوتنیک، سخنگوی کرملین تا
اعلام شده  شرایط  از  بخشی  درخواست  »این  کرد: 
است.«  ایشان  صلح  ابتکار  و  پوتین  رئیس جمهور 
همچینین  و  رسانه ها  گزارش  با  رابطه  در  پسکوف 
کرات روسیه و  « پیرامون مذا روزنامه »فایننشال تایمز
اوکراین برای توقف حملات علیه زیرساخت های انرژی 
افزود: »اینها اخبار جعلی هستند که با واقعیت ارتباطی 

ندارند. روزنامه فایننشال تایمز اخیرا به نقل از منابعی 
کره اولیه  مطلع نوشت: »اوکراین و روسیه در حال مذا
درباره توقف حملات به زیرساخت های انرژی یکدیگر 

هستند.«

   امور داخلی اروپا
سخنگوی کرملین با اشاره به نگرانی »ویکتور اوربان« 
نخست وزیر مجارستان که توطئه ای در بروکسل برای 
تغییر حکومتش وجود دارد، عنوان کرد: »روسیه هیچ 
علاقه ای به دخالت در امور داخلی اروپا ندارد.« وی 
افزود: »ما هیچ تمایلی به دخالت در امور داخلی اروپا 
نداریم. ما مطمئنا بیشتر تحت تاثیر سیاست مستقل 
و سازنده اوربان هستیم تا خط مشی نسبتا کوتاه بینانه 
و گاها متناقض رئیس دیپلماسی اروپایی؛ اما ما قطعا 
قصد دخالت در امور داخلی اروپا نداریم.« نخست وزر 
مجارستان چند روز پیش در صفحه ایکس نوشت که 
یک توطئه آشکار علیه مجارستان به رهبری »مانفرد 

« رئیس حزب مردم اروپا و »اورزولا فون در لاین«  وبر
رئیس کمیسیون اروپا وجود دارد. به گفته اوربان، هدف 
آنها »جایگزینی دولت مجارستان با دولت جدید است.« 
سخنگوی کرملین اشاره کرد که هیچ برنامه مشخصی 
در رابطه با تماس میان رئیس جمهور روسیه و »رابرت 
کی وجود ندارد. وی افزود:  فیتسو« نخست وزیر اسلوا
»تمایل پوتین همچنان پابرجاست و صراحت و آمادگی 
او برای همه مخاطبین بارها توسط خودش تایید شده 
کی از  است.« اوایل روز چهارشنبه نخست وزیر اسلوا
آمادگی خود برای تماس با رئیس جمهور روسیه خبر 
داد. دیمیتری پسکوف درباره رزمایش اخیر روسیه اظهار 
کرد: »مکانیسم خاصی برای اطلاع رسانی به کشورها در 
مورد رزمایش نیروهای بازدارنده هسته ای استراتژیک 
کنش متفاوتی نشان  وجود دارد و کشورهای مختلف وا
می دهند.« »ولادیمیر پوتین« از آغاز رزمایش نیروهای 
بازدارنده هسته ای راهبردی روسیه تحت نظارت خود 

خبر داد.

دیمیتری پسکوف:

 نیروهای اوکراینی باید قلمروهای روسیه را ترک کنند

بیـــنالمـــلل
 

 

گــــزارش
شمارش معکوس تا روز سرنوشت

 نظرسنجی ها درباره انتخابات
 چه می گویند؟

انتخابات ریاست جمهوری ۲0۲۴ آمریکا به روزهای 
حساس خود رسیده است و در فاصله تنها یک هفته 
تا این انتخابات حساس، نظرسنجی ها از برتری نامزد 
جمهوری خواهان در ایالت های چرخشی حکایت دارد. 
به گزارش مهر به نقل از »ویک«، کامالا هریس، معاون 
رئیس جمهور و نامزد دموکرات ها در انتخابات ریاست 
جمهوری ۲0۲۴ آمریکا که از ماه جولای در نظرسنجی 
رای دهندگان ثبت شده از دونالد ترامپ، رئیس جمهور 
سابق و نامزد جمهوری خواهان پیشی گرفته بود، به 
نظر می رسد که دور آخر رقابت، در حال عقب افتادن 
از رقیب در ایالت های چرخشی است. هفت ایالت 
چرخشی شامل پنسیلوانیا، نِوادا، آریزونا، کارولینای 
شمالی، جورجیا، میشیگان و ویسکانسین سرنوشت 
نامزدهای انتخابات را در رقابتی شانه به شانه مشخص 
خواهند کرد. در بین این ایالت ها، پنسیلوانیا مهم ترین 
ایالت در انتخابات پنجم نوامبر )۱۵ آبان( است. هرچند 
هریس در این ایالت نسبت به جو بایدن، رئیس جمهور 
آمریکا بهتر عمل کرده اما ترامپ با اختلافی اندکی از 
نامزد جمهوری خواهان سبقت گرفته است. نظرسنجی 
نیز  صورت گرفته  نظرسنجی های  از  نیویورک تایمز 
برتری خفیفی هریس را مقابل ترامپ نشان می دهد 
به طوری که جایگزین بایدن به عنوان نامزد دموکرات ها 
با ۴۹ درصد بالاتر از ترامپ ۴۸ درصدی قرار دارد البته 
نامزد جمهوری خواهان در پنسیلوانیا با ۲ درصد پیشتاز 
است. نظرسنجی تارنمای FiveThirtyEight نیز از برتری 
خفیف هریس در نظرسنجی های سراسری حکایت دارد. 
براساس نظرسنجی مشترک رویترز/ایپسوس که منتشر 
شد، هریس با یک واحد درصد، بالاتر از ترامپ است. 
این نظرسنجی که از برتری ۴۴ برابر ۴3 هریس مقابل 
ترامپ حکایت دارد، ظرف سه روز و با ضریب خطای 
سه واحد درصد انجام شده است. این نظرسنجی با 
نمونه آماری متشکل از یک هزار و ۱۵0 فرد بالغ که ۹۷۵ 
تن از آنها رای دهنده ثبت شده بودند، صورت گرفت. 
پاسخ دهندگانی که به نظر می رسد به احتمال زیاد در 
انتخابات شرکت می کنند، هریس )۴۷( را با یک درصد 
بالاتر از ترامپ )۴۶( قرار دادند. در میان دموکرات ها، 
۸۹ درصد گفته اند که قطعا رای می دهند و ۹3 درصد 
جمهوری خواهان نیز اشتیاق و رغبت مشابهی را ابراز 
کردند. در نظرسنجی مشابهی که رویترز / ایپسوس در 
کتبر ۲0۲0 انجام داد، ۷۴ درصد دموکرات ها و ۷۹ درصد  ا
جمهوری خواهان گفته بودند که قطعا شرکت می کنند. 
در انتخابات جنجالی سال ۲0۲0، دو- سوم رای دهندگان 
واجد شرایط آمریکایی رای دادند و این انتخابات را به 
انتخاباتی با بیشترین مشارکت در بیش از ۱00 سال اخیر 

بدل کردند.

شیخ نعیم قاسم:

بهاجرایطرحنظامیسیدحسننصرا...ادامهمیدهیم
کوتــــاه

گفت:  دبیرکل جدید حزب ا... لبنان 
کاری  برنامه  ادامه  من  کاری  برنامه 
همه  در  نصرا...  سیدحسن  رهبرمان 
ح جنگی  زمینه هاست. ما به اجرای طر
که سیدنصرا... با رهبری مقاومت تدوین 
کرده، ادامه خواهیم داد. به گزارش ایسنا، 
را  قاسم«  »نعیم  شیخ  لبنان  حزب ا... 
نصرا...«  حسن  »سید  شهادت  از  بعد 
در حمله رژیم صهیونیستی به ضاحیه 
جنوبی بیروت، به عنوان دبیرکل جدید 
نعیم  شیخ  کرد.  تعیین  جنبش  این 
قاسم در ابتدای اولین سخنرانی خود 
به عنوان دبیرک حزب ا...، به شهادت 
»سید هاشم صفی الدین« رئیس شورای 
اجرایی حزب ا... پرداخت و اظهارکرد: 
اهتمام  به مقاومت  شهید صفی الدین 
می ورزید و تلاش می کرد نیازهای جبهه 
مقاومت را تأمین کند و یکی از بارزترین 
حسن  »سید  شهید  که  بود  افرادی 
نصرا...« بر او تکیه داشت. او همچنین 
سیاسی  دفتر  رئیس   » السنوار »یحیی 
صهیونیست ها  با  نبرد  در  که  حماس 
و  قهرمانی  »نماد  را  رسید  شهادت  به 

مقاومت برای فلسطین و آزادگان جهان« 
توصیف کرد که تا آخرین نفس با دشمن 
صهیونیستی شجاعانه و با ایمان جنگید 
و مقابله کرد. شیخ نعیم قاسم در ادامه 
با اشاره به شهید سید  سخنرانی خود 
حسن نصرا...، تصریح کرد: او در طول 3۲ 
ساعت فعالیت در جبهه مقاومت، ایمان، 
ولایت و مقاومت را در دل جوانان، زنان 
و سالمندان و کودکان کاشت و پرچمدار 
مقاومت پیروز و منادی پیروزی بوده و 

خواهد بود. او از اعتماد رهبری حزب ا... و 
شورای حزب ا... قدردانی کرد و گفت: آن ها 
من را برای این بار سنگین انتخاب کردند، 
گواه اعتماد است. این امانت،  اما این 
امانت سیدعباس موسوی است که به ما 
فرمودند دستور اساسی، حفظ مقاومت 
است. این امانت، امانت رهبر بزرگ، سید 
حسن نصرا... است که به هنگام شهادت 
و  کردند  سخنرانی  موسوی  سیدعباس 
گفتند: »آن هایی که دبیرکل ما را کشتند، 

می خواستند روحیه مقاومت ما و اراده 
جهاد ما را از بین ببرند، اما خون او همچنان 
در رگ های ما می جوشد و عزم ما را برای 
ادامه این راه جزم می کند.« شیخ نعیم 
قاسم پیرامون برنامه خود به عنوان دبیرکل 
جدید حزب ا... لبنان تصریح کرد: برنامه 
کاری من ادامه برنامه کاری رهبرمان سید 
حسن نصرا... در همه زمینه های سیاسی، 
جهادی، اجتماعی و فرهنگی است. ما 
ح جنگی که سید نصرا... با  به اجرای طر
رهبری مقاومت تدوین کرده است، ادامه 
خواهیم داد و در چارچوب رویکردهای 
سیاسی تعیین شده در مسیر جنگ باقی 
خواهیم ماند. وی با بیان اینکه حمایت از 
غزه برای مقابله با تهدید رژیم صهیونیستی 
علیه کل منطقه از دروازه غزه و مردم غزه 
ضروری بود و همه باید از آن ها حمایت 
کید کرد: مقاومت ما برای مقابله با  کنند، تأ
اشغالگری و اهداف توسعه طلبانه آن و برای 
آزادسازی سرزمین به وجود آمد. دبیرکل 
کاری های  حزب ا... لبنان افزوذ: ما باید فدا
زیادی انجام دهیم، اما مطمئن هستیم 

پیروزی از آنِ ما خواهد بود.

سفیر فنلاند احضار شد
وزارت خارجه روسیه در بیانیه ای از احضار سفیر فنلاند 
در اعتراض به توقیف دارائی های مسکو در آن کشور خبر 
داد. به گزارش مهر به نقل از خبرگزاری آناتولی، وزارت خارجه 
روسیه اعلام کرد: سفیر فنلاند به وزارت خارجه روسیه 
ک  احضار و اعتراض شدید مسکو در رابطه با توقیف املا
روسیه در آن کشور به وی ابلاغ شد. در بیانیه صادره از سوی 
وزارت خارجه روسیه آمده است: مسکو از طرف فنلاندی 
خود خواست تا در تصمیم خود برای مصادره اموال روسیه 
در این کشور تجدیدنظر کند. بیانیه مسکو اضافه می کند: 
روسیه در صورت لزوم، اقدامات تلافی جویانه ای را در قبال 
تصمیم فنلاند برای مصادره اموال روسیه در این کشور 
اتخاذ خواهد کرد. ماریا زاخارووا، سخنگوی وزارت خارجه 
روسیه اعلام کرد که »هر گونه تصمیم غیرقانونی درباره اموال 
دولتی روسیه در فنلاند بدون پاسخ نخواهد ماند.« وی 
ک روسیه  همچنین گفت: سفارت روسیه در پی توقیف املا
در فنلاند، یادداشت اعتراضی به وزارت خارجه فنلاند ارسال 
کرده است. هفته گذشته خبرگزارش اسپوتنیک نوشت: 
کی از برنامه اروپا برای جلوگیری از  گزارش های رسانه ای حا
آزادسازی دارایی های توقیف شده روسیه برای درازمدت 
است. گروه ۷ قرار است اعلام کند که دارایی های روسیه را 

حتی پس از پایان جنگ در اوکراین آزاد نخواهد کرد.

روسیه موشک های اتمی آزمایش کرد
روسیه موشک های اتمی را از زمین، هوا و دریا و با هدف 
گسترده به حمله ای از سوی  کنش  شبیه سازی یک وا
گزارش ایسنا، »ولادیمیر پوتین«  غرب آزمایش کرد. به 
رئیس جمهور روسیه از آغاز رزمایش نیروهای بازدارنده 
هسته ای راهبُردی روسیه تحت نظارت خود خبر داد و 
گفت: در طول این تمرینات، پرتاب موشک تمرین خواهد 
شد. در پی اعلام رئیس جمهور روسیه، ارتش این کشور 
یک موشک بالستیک قاره پیما با قابلیت حمل کلاهک 
اتمی از نوع »یارس« را از سکوی پرتاب »پلستسک« در 
شبه جزیره کامچاتکا شلیک کرد. موشک یارس در سال 
۲00۷ توسعه یافت. این یک موشک گرماهسته ای است 
که می تواند با چهار کلاهک که به صورت تکی برای حمله 
به اهداف مختلف حمله کنند، عمل کند. وزارت دفاع 
روسیه اعلام کرد: ۲ زیردریایی هسته ای در دریای برنت 
واقع در شمالگان و در دریای اوخوتسک در اقیانوس آرام 
موشک های بالستیک را شلیک کردند. همچنین بمب 
افکن های راهبردی Tu-۹۵ هم موشک های کروز دوربرد 
را شلیک کردند. رئیس جمهور روسیه هشدار داد: مسکو 
به هرگونه حمله با قدرت هسته ای قاطع پاسخ می دهد 
چون امنیت روسیه امری مهم است. پوتین اظهارکرد: »با 
در نظرگرفتن تنش های ژئوپلیتیک فزاینده و تهدیدها و 
خطرات جدید، برای ما مهم است که نیروهای استراتژیک 

مدرنی داشته باشیم که همیشه آماده نبرد باشند.«

 پاسخ معاون صندوق اعتباری هنر 
به اظهارات پژمان بازغی

معاون صندوق اعتباری هنر در پاسخ به صحبت های رئیس 
انجمن بازیگران خانه سینما بیان کرد: صندوق هنر هیچگونه 
نقشی در تعیین میزان حقوق دریافتی بازنشستگان هنرمند 
ندارد. به گزارش ایسنا، پژمان بازغی، رئیس انجمن بازیگران 
خانه سینما اخیرا در گفت وگویی رادیویی درباره اعتراضی که 
کبر عبدی به وضعیت بیمه بازنشستگی خود مطرح کرد، اظهار  ا
کرده است: »در وزارت کار در شناسه ملی خانه سینما ما بازیگران 
به عنوان کارگران فصلی ماهیگیران جنوب بیمه می شویم و با 
این عنوان تعریف شده ایم. مساله اصلی این است که بازیگران 
استخدام هیچ ارگانی نیستند و بیمه آن ها از سوی صندوق هنر 
تحت عنوان کارگران فصلی ماهیگیران جنوب بیمه می شوند. 
مبلغ بازنشستگی هنرمند ۶ میلیون تومان است. آقای عبدی هم 
به اشتباه فکر کرده بود که هرکس بازنشسته می شود، ۶ میلیون 
تومان دریافت می کند درحالی که شرایط مختلف بیمه ای در 
کشور متفاوت است. متاسفانه هیچکس به دنبال حل کردن 
این مشکل نیست.« حالا پس از چند روز معاون اعضاء صندوق 
کنش به این صحبت ها توضیحاتی را ارائه کرده  اعتباری هنر در وا
است وی بیان داشت: معرفی اصحاب فرهنگ و هنر به سازمان 
تأمین اجتماعی توسط صندوق اعتباری هنر است و تعیین و 
میزان حقوق و مزایای دریافتی اعضای صندوق هنر به عهده خود 
افراد است به عبارت دیگر مطابق قوانین سازمان تأمین اجتماعی، 
میزان حقوق بازنشستگی براساس انتخاب هنرمند در دوره بیمه 
پردازی قبل از بازنشستگی است و این مجموعه هیچگونه نقشی 
در میزان دریافتی حقوق بازنشستگان آن ندارد. مسلم کریمی 
اظهارکرد: در سال ۱3۸۱ با هدف بهره مندی اهالی فرهنگ، هنر و 
رسانه از خدمات بیمه ای سازمان تأمین اجتماعی، تفاهمنامه ای 
میان وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و سازمان تأمین اجتماعی 
منعقد شد. وی خاطرنشان کرد: در سال ۱3۸۵ صندوق اعتباری 
کنون نسبت به معرفی  هنر به عنوان متولی این امر مشخص و تا
هنرمندان، روزنامه نگاران، نویسندگان و فعالان قرآن و عترت 
سراسر کشور انجام وظیفه می نماید. معاون اعضاء صندوق 
اعتباری هنر گفت: تمامی معرفی شدگان از ابتدا براساس مفاد 
کنون ذیل حِرف و مشاغل آزاد به عنوان  تفاهمنامه منعقده تا
نویسندگان، روزنامه نگاران و هنرمندان، نسبت به پرداخت حق 
بیمه خود اقدام می کنند و در این خصوص هیچ ارگان و موسسه 
دیگری دخیل نیست. لذا ثبت نام به عنوان کارگران فصلی که اخیرا 
مطرح شده است، غلط است و موضوعیت ندارد. کریمی اضافه 
کرد: همچنین با پیگیری و رایزنی ها با مدیرعامل صندوق اعتباری 
هنر با سازمان تامین اجتماعی پیشنهاد شده است عنوان بیمه 
که در حال حاضر بیمه نویسندگان، هنرمندان، روزنامه نگاران 
است به بیمه فرهنگ و هنر تغییر یابد. معاون اعضای صندوق 
کید کرد: تعیین میزان حقوق دریافتی بازنشستگان  اعتباری هنر تا
هنرمند و دیگر اعضای این صندوق ماهیانه براساس عقد قرارداد 

به عهده خود شخص بیمه شده است.

ح  کرد عبدا... روا مطر

»خندوانه« برجسته ترین برنامه  تاریخ تلویزیون


